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Wloctawek, dnia 09.07 .2021,r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta
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Sz. P. dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlocfawek

Interpelacja

W sprawie pofoienia dywanika asfaltowego przy ulicy Strzeleckiej

Szanowny Panie prezydencie,

W imieniu mieszkadc6w osiedla Michelin zwracam siq proSbq o polo2enie dywanika asfaltowego
przy ulicy Strzeleckiej. Obecny stan nawierzchni drogi stwarza du2e utrudnienie mieszkaficom oraz
dia przeje2d2ajqcych tam samochocj6w.

Do interpelacji zaiqczam zdjqcia.

Uprzejrnie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpati-zenie powy2szej pro(by.

Z powaianiem
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